

Audio Visual Sales Engineer

LOOK2INNOVATE SA, a world leader in Museum AV Solutions, is looking for a Sales Engineer to join our international team based in Luxembourg. We can offer the chance to work behind the scenes at some of the most prestigious cultural centres in Europe and the world, while enjoying the informal atmosphere of a small team environment.

Responsibilities include:

- Managing sales of technical products (Audio-visual equipment)
- Providing technical support for the AV equipment
- Giving technical training
- Managing the internal computer network of LOOK2INNOVATE
- Managing & implementing AV installations
- Writing regular newsletters
- Writing content for brochures
- Organising trade show stands

The ideal candidate will have both technical and communication skills:

- Have a good general knowledge with AV systems
- Have experience in managing and encoding audio and video files
- Have experience in programming show control systems
- Be familiar with IT network management and troubleshooting with AV devices
- Be comfortable using sales and inventory management softwares
- Have a good understanding of RF and IR signals and their propagation
- Have experience in giving technical training
- Be prepared to travel several times per year
- Be fluent in English and French, and
- Have a can-do attitude

To apply, please send your CV and covering letter to jp.g@look2innovate.com

Technico-commercial dans l'Audiovisuel

LOOK2INNOVATE SA, un leader mondial dans les solutions audiovisuels pour la muséographie, est à la recherche d'un technico-commercial pour rejoindre notre équipe internationale à Luxembourg. Nous pouvons proposer l'opportunité de travailler pour des sites culturels des plus prestigieux à travers le monde, tout en gardant une atmosphère informelle d'une petite équipe.

- Gérer les ventes de produits techniques (équipement audiovisuel)
- Fournir une assistance technique pour l'équipement audiovisuel
- Donner des formations techniques
- Gérer le réseau informatique interne de LOOK2INNOVATE
- Gérer et mettre en œuvre les installations audiovisuelles
- Rédiger des bulletins d'information réguliers
- Rédiger le contenu des brochures
- Organiser des stands d'expositions

Le candidat idéal devra combiner des connaissances techniques et commerciales :

- Avoir une bonne connaissance des technologies audiovisuelles (AV)
- Avoir de l'expérience dans la gestion et l'encodage de fichiers audio et vidéo
- Avoir de l'expérience dans la programmation de systèmes de show control
- Avoir des connaissances de gestion réseau en interactivité avec des appareils AV
- Comprendre le fonctionnement des signaux RF et IR et leur propagation
- Etre à l'aise avec l'utilisation d'un logiciel commercial et gestion des stocks
- Pouvoir donner des formations techniques aux nouveaux clients
- Etre prêt à voyager plusieurs fois par année
- Avoir une attitude commerciale et être bon communicateur
- Maîtriser l'anglais et le français, et
- Avoir une attitude de gagnant

Pour postuler, SVP envoyez votre CV et lettre de motivation à jp.g@look2innovate.com